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Una matinal 
recreativa 
posarà fí als 
Jocs Escolars 

El lliurament de premis i di-
versos jocs serviran de cloenda 
de les competicions escolars 
celebrades al llarg del curs entre 
diversos centres docents de la 
comarca. 

Els Jocs Escolars, que han 
arribat a la vint-i-vuitena edició, 
han registrat aquesta temporada 
una participació de 1.500 nens i 
nenes solament a l'àrea de Gra-
nollers. Durant el curs s'han ce-
lebrat competicions de diferents 
esports. El proper 12 de juny es 
farà el lliurament de premis des-
prés de la celebració de diversos 
jocs que es faran a diferents in-
drets de la ciutat. 

9 Una gimcana 
servirà per millorar 
el coneixement 
entre joves i gent 
gran 

B- Instal·len 
contenidors 
per a la recollida 
selectiva 
de llaunes 

• Mestres del jazz 
al II festival 
de Granollers 
• El 25 % de 
granollerins escolta 
Ràdio 7 Vallès i el 
90 % coneix 
Granollers TV 

Extensa oferta 
lúdica i esportiva 

d'estiu per a 
nens i joves 

La instal·lació de la Fira al Palau 
d'Esports fa que molts vallesaus 
coneguin l'equipament olímpic 

La Fira de l'Ascensió ha permès a molts habitants de la comarca conèixer el Palau d'Esports. Molts 
tenien oportunitat d'entrar-hi per primera vegada. L'organització va comptar el nombre de visitants que 
hi accedien i s'ha comprovat que n'hi ha hagut més de dos cent mil. Durant el certamen, es van celebrar 
diverses activitats paral·leles com un Simposi de Cuniculicultura 

Innovar la Fira 
La Fira de l'Ascensió de Granollers és la 

millor mostra de l'activitat econòmica de la 
ciutat i de la comarca. Així ho hem entès des 
de fa molts anys. Hi ha, però, novetats en 
aquesta apreciació. S'ha posat en marxa per 
primera vegada una Mostra d'Entitats, cosa 
que ha servit per fer conèixer el teixit asso-
ciatiu que hi ha a Granollers actualment. 
Això ha donat una nova dimensió, ja que la 
Fira s'ha convertit en una veritable mostra 
del que és la nostra ciutat. 

La Fira, però, surt dels límits de Grano-
llers i de la comarca. Les primeres impres-
sions ens demostren que hi ha molts comer-
ciants i industrials d'altres comarques, que 
s'interessen a mostrar els seus productes a 
aquesta zona de Catalunya. Gairebé la ter-
cera part dels expositors eren d'altres co-
marques. Una altra qüestió que em sembla 

remarcable és el fet que més d'una quarta 
part dels visitants ho fan per motius pro-
fessionals. Això dóna una dimensió real de la 
Fira i ens obliga a plantejar-ne el seu futur 
amb uns objectius concrets. D'una banda, 
s'han d'organitzar salons monogràfics com 
el del moble, que es farà a finals d'octubre. 
També s'ha de pensar en una situació defini-
tiva i elaborar el programa d'actuació per 
assolir aquest vell desig de tots els que fan 
possible la Fira. 

Crec que aquest any ha estat important, 
no solament, per l'aprofitament del Palau 
d'Esports com escenari central del certamen, 
sinó també perquè hem posat els fonaments 
per a la innovació de la mostra. 

Josep Serratusell i Sitjes 
Alcalde de Granollers 
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